
Esbjerg D.12.November 2024

Referat bestyrelsesmøde tirsdag d.12.november 2024

Mødedeltagere:    Søren Juul Nielsen(Formand afd.18)
                               Gitte Tingberg(Næstformand afd.18)
                               Helle Antonsen(Referent afd.18)
                               Joan Madsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)
                               Alice Nielsen(Bestyrelsesmedlem afd.18)

1.Velkommen til.

2.Godkendelse af referat fra sidst.
Referatet fra sidste bestyrelsesmøde blev enstemmigt godkendt.

3.Bordet rundt.
Ingen havde noget til dette punkt.

4.Økonomi.(Status på friheds/aktivitets kontoen/brugt siden sidst).
Siden sidste møde er der blevet hævet penge til betaling af maden til vores julefrokost. Samt de 
indkomne penge fra entrebilletterne til arrangementet er noteret i vores regnskab. Af de sidste 
nævnte er der brugt nogle til indkøb af præmier til amerikansk lotteri samt de sidste småting vi 
manglede til desserten mm. 

Vi fik et samlede billede af hvordan udgifterne i bugetåret 2024/2025 ser ud på forbrugs og 
aktivitetskontoen. Så vi har et overblik over hvad vi har at gøre med det dette regnskabsår.

5.Nyt fra styregruppen.
De har ikke haft noget møde siden sidst. Først kommende møde finder sted torsdag i uge 47.

Normalt har vi ikke afdelingsmøde i december. Men vi blev  enige om et ekstra møde 3.december 
hvor vi kan få vendt hvordan det gik til vores julefrokost. Da der ellers ville gå for lang tid indtil 
mødet i januar.

6.Nyt fra festudvalget.(Julefrokost d.16/11-2024).
Der mangle kun at blive indkøbt nogle enkelte ting. Alice sørger for fremstillingen af risalamente. 
Men ellers mødes vi alle sammen kl.11 på lørdag for at gøre klar.Vi ser alle 5 frem til en rigtig 
hyggelig og god julefrokost.



7.Nyt fra motionsrummet.
Der er blevet søgt penge hos fonde til en ny motionscykel og et løbebånd. Vi har pt. Fået 35.000kr. 
Til fondsmidler. Der er blevet indkøbt et løbebånd som er etableret i motionsrummet. 
Motionscyklen er bestilt/indkøbt med levering til uge 2 i januar 2025.

8.Nyt fra affaldsgruppen.
Alice havde på forhånd fremsendt nogle tal ang. mængden af affald på Præstebakken og på 
Stengårdsvej. Disse gennemgik vi.

9.Status på fældes bestyrelsesmøde d.22/10-2024.
På vores fældes afdelingsmøde blev flere punkter vendt, men dog måske med tvivlsomt resultat.Vi 
vil måske i afdeling 18. foreslåg at man afholder disse møder under en anden form. Evt. med lidt 
færre mødedeltagerer. Afd.18 føler måske ikke at hele bestyrelsen behøver at være der.

10.Træer langs Stengårdsstien opdatering.
Søren afventer svar fra Ungdomsbo ang. beskæring af træerne langs Stengærdet. Vi som bestyrelse 
ønsker på sigt at få fældet træerne og i stedet få plantet birketræer eller pil. Da begge suger en 
masse vand og ikke bliver nær så store som de nuværende træer.

10.Festsalens fremtid.
Det har været oppe til formandsmøde og her er de blevet enige om at den skal bestå. Aydros som pt.
står for udlejningen af festsalen og værelserne over på Stengårdsvej. Stopper pr.1.januar 2025 som 
hovedansvarlig. I stedet overtager Gitte Tingberg begge dele pr.1.januar. Der vil komme info i 
Trappenyt og på Ungdomsbos hjemmeside ang. overtagelsen.

11.Henstilling af skraldeposer.
Vi har fortsat problemer med at folk henstille deres skraldeposer ude foran, i stedet for at gå ud med
dem, med det samme.Vi anbefaler at de skal gå ud med dem med det samme. Der vil komme en 
flyer rundt til alle hustandene ang. voress anbefaling.

12.Opdatering  på flytning af humbel.
Vi arbejder sadig på at få det flyttet.

13.Status trailerparkeringspladser.
Intet nyt.

14.Evt.


